
Leerblad meervoudsvormen  
 
Meervoud op –en, ën of -n 
  
Veel zelfstandige naamwoorden hebben een meervoud op - en: bord à borden; 
jas à jassen; potlood à potloden; zeef à zeven; doos à dozen. 
Er zijn ook zelfstandige naamwoorden die eindigen op -ie of -ee. Bij deze woorden 
schrijf je het meervoud anders.  
 
Zo schrijf je het meervoud van woorden die eindigen op - ie of - ee: 

• Als de klemtoon op de -ie (laatste lettergreep) valt, komt er -ën bij:  
knie à knieën; melodie à melodieën. 
 

• Als de klemtoon niet op de -ie (laatste lettergreep) valt, komt er alleen een -n 
bij met een trema op de -e die er al staat:  
bacterie à bacteriën; porie à poriën. 

 
• Als een zelfstandig naamwoord in het enkelvoud eindigt op -ee, schrijf je 

altijd de meervoudsvorm met -ën: fee à feeën; zee à zeeën. 
 
Hoe vind je de klemtoon? 

• Hoeveel lettergrepen heeft het woord? Zeg het woord net zo vaak als dat het 
lettergrepen heeft en leg elke keer de klemtoon op een andere lettergreep. 
Wat klinkt goed? 

• Zeg het woord en tik mee op de tafel. Bij welke lettergreep tik je wat harder? 
 
Een paar voorbeelden: 
olie (oliën)     
harmonie (harmonieën)   
kolonie (koloniën)     
knie (knieën)     
calorie (calorieën)     
symfonie (symfonieën)  
	
Meervoud op –s of ‘s  
	
Bij zelfstandige naamwoorden die een meervoud op –s hebben, moet je vaak de –s 
aan het woord vast schrijven en soms moet je een apostrof voor de –s (‘s) schrijven.  
 
Je schrijft zoveel mogelijk de –s aan het woord vast, tenzij dit voor een verandering 
in de uitspraak zorgt.  
 
Bijvoorbeeld:  
tafel à tafels; lente à lentes; shampoo à shampoos; bureau à bureaus.  
 
Ook bij woorden die een accent hebben op de laatste -e (è of é) schrijf je de -s 
eraan vast. Voorbeelden hiervan zijn: café à cafés; logé à logés 
	



Je schrijft ’s achter het woord: 
- bij woorden die eindigen op een enkele –a, -o, -u, -i of –y.  
  Bijvoorbeeld: pyjama’s, foto’s, paraplu’s, bikini’s, baby’s; 
- bij afkortingen: cd’s, gsm’s, pdf’s. 
 
Bij de woorden die op een -y eindigen zit nog wel een moeilijkheid. Deze regel 
geldt namelijk alleen voor de woorden die op een -y eindigen die je uitspreekt als '-
ie', zoals bij: baby (ie), hobby (ie), pony (ie).  
Het meervoud van deze woorden is dus: baby's, hobby's en pony's. 
 
Maar je hebt ook woorden die eindigen op een -y die als een '-j' wordt 
uitgesproken, zoals bij: spray (j) en display (j).  
Bij deze woorden mag de -s er wel gewoon worden achter geplakt, omdat het 
geen gevolg heeft voor de uitspraak à sprays en displays. 
	


